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در نشست رؤسای تشکلهای اقتصادی با مسئولان اتاق بازرگانی چه گذشت؟

انتقاد شدید فعالان اقتصادی از شرایط سخت اقتصادی/ مسائل مالیاتی گریبانگیر اکثر
تشکلها است

نشست رؤسای تشکلهای اقتصادی ذیل اتاق بازرگانی اصفهان با حضور رئیس اتاق و مدعوین برگزار شد و مسائل و

مشکلات فعالان اقتصادی مورد بررسی قرار گرفت.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، نشست رؤسای تشکل های اقتصادی ذیل اتاق بازرگانی اصفهان با حضور رئیس اتاق و مدعوین برگزار شد.

در این نشست، محسن طلایی مینایی، رئیس انجمن تولیدکنندگان و صادرکنندگان طلا، نقره، جواهر و سنگ های قیمتی استان اصفهان اظهار کرد: برخی مواردی که در این

نشست توسط نمایندگان تشکل ها مطرح می شود نگرانی های زیادی را به همراه دارد و به نظر می رسد نیاز به توجه و پیگیری جدی دارد. انتقادات مربوط به ثبت سکه و طلا، به

ویژه برای افرادی که در این حوزه فعالیت نمی کنند، نشان دهنده نارضایتی عمومی از نحوه اجرای قوانین مالیاتی است.

وی افزود: به طور خاص، این موضوع که افرادی که طلافروش نیستند باید ثبت کنند که چه مقدار سکه و طلا دارند، به نظر غیرمنصفانه می آید. همچنین، عدم توجه به اعتراضات

و نگرانی های فعالان این حوزه، می تواند باعث افزایش نارضایتی و بی اعتمادی شود. در اصفهان نیز با شرایط مشابهی روبرو هستیم و مشاهده می کنیم که مالیات ها به طور

قابل توجهی بالاست، درحالی که بسیاری از کسب وکارها زیر فشار اقتصادی قرار دارند؛ لذا ضروری است که این مسائل در شورای گفتگو مطرح و پیگیری شود تا راهکارهای

مناسبی برای حل آن ها ارائه گردد.

*دولت باید از صنایع پایین دست حمایت کند

اکبر لباف، رئیس انجمن صنایع پلیمر استان اصفهان نیز گفت: وجود شورای گفتگو در شرایط کنونی بسیار ضروری و به موقع است. برای ارتقای کیفیت کار، لازم است که دوستان

در کمیسیون ها و کمیته های کارشناسی فعالیت بیشتری داشته باشند. دعوت از افراد مختلف از انجمن های گوناگون برای مشارکت در بحث ها و ارائه نظرات درباره مسائل

مختلف می تواند به غنای گفتگوها کمک کند.

وی ادامه داد: در حال حاضر، با چالش های اساسی مواجه هستیم، از جمله وجود واحدهای کوچک و متوسط و کمبود نیروی انسانی. به عنوان مثال، به تازگی اعلام شد که حداقل

حقوق در ترکیه ۶۳۰ دلار است. در چنین شرایطی، پیدا کردن جوشکار یا نیروی کار ماهر دشوار است و این موضوع بر روند تولید و کیفیت خدمات تأثیر می گذارد.

لباف تصریح کرد: سیاست های کلی حاکمیت باید به گونه ای باشد که از واحدهای صنعتی حمایت کند و به تعادل در بازار توجه داشته باشد. هرچند شرایط اقتصادی و سیاسی

کشور خارج از کنترل ماست، اما باید تلاش کنیم که واحدهای کوچک و متوسط در بخش اقتصادی پایدار بمانند. انتظار می رود که جلسات کارشناسی بیشتری برگزار شود و مسائل

به طور کامل مورد بررسی قرار گیرد تا بتوانیم راهکارهای مؤثری ارائه دهیم.

وی تأکید کرد: به نظر می رسد که در حال حاضر چندین موضوع مهم در صنعت و اقتصاد کشور وجود دارد که باید به آن ها توجه کنیم. واقعیت این است که ما باید شرایط فعلی

را بپذیریم و با هم در این محیط تنگنا زندگی کنیم. واحدهای صنعتی که تحت پوشش تشکل ها هستند، باید در این شرایط به سمت یک هدف مشترک حرکت کنند. ما نمی

توانیم برنامه های بلندمدت ۵ یا ۱۰ ساله داشته باشیم و در عوض باید تلاش کنیم که در دو یا سه ماه آینده زنده بمانیم.

رئیس انجمن صنایع پلیمر استان اصفهان اضافه کرد: مشکلات اساسی ما باید مورد توجه قرار گیرد. یکی از این مشکلات، افزایش درآمدهای مالیاتی به میزان ۳۶ درصد است که

به واحدهای صنعتی تحمیل می شود. این افزایش مالیات در شرایط رکود و تورم، فشار مضاعفی بر روی صنعتگران وارد می کند و آن ها را مجبور می کند تا این بار مالی را تأمین

کنند. دولت باید به درخواست های ما توجه کند و قوانین مالیاتی را با توجه به شرایط تورمی جامعه تطبیق دهد. سیاست های تورمی دولت باید به گونه ای باشد که واحدهای

صنعتی بتوانند از این فشار مالی رهایی یابند.

وی گفت: همچنین باید به تغییرات کلان حکومتی و تأثیر آن ها بر روی واحدهای تولیدی توجه کنیم. اگر سیاست ها به گونه ای پیش برود که به نابودی واحدهای پایین دست

منجر شود، عواقب آن به زیان کل اقتصاد خواهد بود. ما نمی توانیم اجازه دهیم که سرمایه های موجود در این واحدها به سمت بخش های بالاتر هدایت شود و توان تولیدی آن

ها تضعیف شود. در نهایت، دولت باید حداقل حمایت های لازم را از صنایع پایین دست انجام دهد و شرایطی فراهم کند که این واحدها بتوانند به راحتی مواد اولیه خود را

تأمین کنند و از فشارهای مالی رهایی یابند. روش های کنونی تأمین مالی و مالیات گیری نیاز به بازنگری جدی دارند تا بتوانند به بهبود وضعیت اقتصادی کمک کنند.

*مردم دیگر توان خرید ندارند

محمدعلی ستاری، رئیس انجمن صنایع لوازم خانگی استان اصفهان هم عنوان کرد: به نظر می رسد که مشکلات تولیدکنندگان تقریباً مشابه است و حدود ۹۹ درصد آن ها با

یکدیگر هم راستا هستند. هر چقدر که در اینجا تلاش کنیم و پیشنهاداتی ارائه دهیم، بالادستی ها به فکر عملیاتی کردن قوانین هستند، درحالی که پرسنل دولتی به طور واقعی به

رفع مشکلات صنعتگران نمی پردازند. واقعاً کسی در این جمع هست که موافق افزایش نرخ دلار باشد؟

وی اضافه کرد: نکته ای که در بحث تولید برای همه ما مشهود است، کمبود تقاضا است. به نظرم این کمبود تقاضا در حداقل ۱۰ تا ۱۵ سال اخیر بی سابقه بوده و ناترازی که وجود

دارد، در این سمت به وضوح احساس می شود. بازار هیچ توجهی به این موضوع ندارد و ترغیبی برای خرید وجود ندارد. وضعیت بازار به شدت افت کرده و تقاضا تقریباً وجود

ندارد. مشکلاتی مانند عدم تأمین مواد اولیه و عدم امکان تولید نیز به این زنجیره بحران دامن می زند.

ستاری گفت: مردم دیگر توان خرید ندارند و این امر بر مصرف و سرمایه گذاری تأثیر منفی گذاشته است. در جلسه ای که با استاندار قبلی داشتیم، بحث های مالیاتی و مشکلاتی

نظیر کمبود برق و بنزین مطرح شد. ما از شما خواهش می کنیم که حداقل در هزینه های بانک ها و مسائل مختلفی که وجود دارد، بازنگری هایی انجام دهید تا بتوانید به ما

کمک کنید. اما متأسفانه در گذشته تأثیری از این مکاتبات مشاهده نکرده ایم.

وی ادامه داد: مسئله اصلی ما واقعاً افزایش تقاضا است. تغییر و افزایش تقاضای مشتری در بازار مسئله ای پیچیده است، اما واقعیت این است که مشکل اصلی اکنون کمبود

تقاضا است. در حوزه لوازم خانگی نیز هر کدام از ما با چالش هایی روبرو هستیم. بودجه سال آینده برای هر شرکت به طور جداگانه برنامه ریزی می شود و این مسائل باید مورد

توجه قرار گیرد تا بتوانیم به راه حل هایی دست یابیم.
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*وضعیت صنعت برق بحرانی است

احمدرضا صافی، رئیس سندیکای صنعت برق استان اصفهان در ادامه این نشست اظهار کرد: در جلسه ای که اخیراً برگزار شد، مصوبه ای مطرح گردید که به وضوح نشان می دهد

برخی صنایع و شورای امنیت ملی کشور در مدیریت وضعیت برق نقش دارند. در این شرایط، وقتی که مجبور به قطع برق می شوند، این تصمیم شامل تمام صنایع خواهد بود.

البته باید اشاره کرد که این موضوع مزیت هایی نیز دارد؛ چرا که ما در حال حاضر با کمبود برق مواجه نیستیم و هم اکنون حدود ۱۲ هزار مگاوات نیرو در دسترس داریم.

وی گفت: بخش قابل توجهی از صنایع غذایی در خانه ها فعالیت می کنند و اگر استانداری یا شورای انرژی مصوبه ای داشته باشند، باید به آن توجه شود. معاون حقوقی ریاست

جمهوری نیز در این زمینه فعال بوده و از وزارت نفت و نیرو، و همچنین وزارت کشور و اتاق های بازرگانی نیز در این جلسه حضور داشتند. جلسه به خوبی برگزار شد و این

بخشنامه توسط هر سه قوه تأیید گردید.

صافی افزود: شورای گفتگو و شورای انرژی مصوبات خود را داشتند و نامه استاندار نیز جمع بندی شد. نتیجه این جلسات این بود که بخش خصوصی توانست صدای خود را به

حاکمیت و دولت برساند و اعلام کند که در صورت اتخاذ تصمیمات نادرست، باید جلوی آن ایستاد. وضعیت صنعت در استان اصفهان به شدت نگران کننده است. اگر سال گذشته

۵۰۰ پیمانکار در این استان فعالیت داشتند، اکنون این تعداد به کمتر از ۱۰ درصد رسیده است. بسیاری از پروژه ها که پارسال به پایان رسیده اند، امسال با مشکلات زیادی مواجه

شده اند و پیمانکاران نگران هستند که چگونه می توانند هزینه های خود را جبران کنند. با وجود شرایط فعلی، دو درصد سود بانکی هم نمی تواند پاسخگوی نیازهای آنها باشد.

وضعیت صنعت برق به شدت بحرانی است.

*لزوم تشکیل شورای تخصصی برای پیگیری مشکلات صنایع

علیرضا بینا، رئیس انجمن تولیدکنندگان و صادرکنندگان سازه های فولادی استان اصفهان نیز گفت: همه ما به خوبی می دانیم که در انجمن های خود چه مشکلاتی وجود دارد. در

این جلساتی که ماه به ماه برگزار می شود، ۹۰ درصد مشکلات مشابه در صنف های مختلف بیان می شود. چه مشکل بیمه باشد، چه مسائل مربوط به اداره کار یا وزارت نیرو. به

همین دلیل، پیشنهاد می کنم که جلسات را مرور کنیم و شورای سیاست گذاری را تشکیل دهیم. هدف این شورا این است که یک سیاست واحد را به عنوان یک حکم مشترک در

انجمن هایمان جاری کنیم. اگر قرار است این ماه انرژی خود را صرف کنیم، باید همه انجمن ها به سمت مطالبه گری حرکت کنند.

وی بیان کرد: بیایید نامه ای بنویسیم و درخواست های خود را به صورت رسمی ارائه دهیم. به نظر من، این اقدام می تواند تأثیر زیادی داشته باشد؛ چرا که وقتی همه نظرات و

مشکلات را به صورت جمعی مطرح کنیم، قدرت ما در حل مسائل بیشتر خواهد شد.

*ضعف در آگاهی نسبت به قوانین در برخی کارمندان وجود دارد

محمد مردانی، رئیس سندیکای صنایع آسانسور و پله برقی و خدمات وابسته استان اصفهان گفت: در ابتدا باید اشاره کنم که هر تصمیمی که در رابطه با خلق بخشنامه ها اتخاذ

می شود، حداقل باید مورد بررسی سه نفر از اعضای مرتبط قرار گیرد. در حال حاضر، چند موضوع مهم وجود دارد که قصد دارم آن ها را در این جلسه مطرح کنم. موضوع اول،

بحث مسکن ملی است که در حال حاضر در استان ها در حال انجام است. دولت مصوبه ای دارد که طبق آن، هر شرکتی که مجوز طراحی و مونتاژ دریافت کند، مجاز به ارائه

خدمات است. اما نکته ای که وجود دارد این است که این شرکت ها از شرکت های کلان متریال خریداری می کنند و این مسئله در واقع سهم همکاران ما را تحت تأثیر قرار می

دهد.

وی گفت: موضوع بعدی، بحث پروانه کسب هاست که دوستان به آن اشاره کردند. عدم بهبود فضای کسب وکار می تواند منجر به ورشکستگی و مشکلاتی شود که ما هم اکنون

با آن ها مواجه هستیم. به عنوان مثال، مشکلات فنی مانند آسانسور و موارد دیگر نیاز به توجه ویژه دارند. من با دوستان در کمیسیون بهبود محیط کسب وکار صحبت کرده ام و

بر اهمیت اطلاع رسانی و رسانه تأکید کردند.

مردانی تأکید کرد: متأسفانه، اخیراً متوجه شدم که حتی برخی از کارمندان دولتی نیز از الزامات قرارداد بستن با شرکت ها مطلع نیستند. این نشان دهنده ضعف ما در اطلاع

رسانی است. پیشنهاد کردم که برای آگاه سازی و اطلاع رسانی، برنامه هایی در سطح رسانه و تبلیغات اجرا کنیم. همچنین، روند عضویت در انجمن ما نیاز به تسهیل دارد. اگرچه

ما معتقدیم که صدور هر پروانه ای باید قانونمند باشد، اما مشکلاتی که در مجموعه ما وجود دارد، موجب شده که فرایندها طولانی تر شوند.

وی اظهار کرد: پیشنهاد من این است یک جلسه کوچک تر با پنج نفر از دوستان داشته برگزار شود تا بتوانیم خروجی های مفیدی داشته باشیم. جلسه های طولانی ممکن است

کارایی لازم را نداشته باشند و بهتر است تمرکز بیشتری بر روی موضوعات اصلی داشته باشیم.

*صنایع دستی در وضعیت مناسبی قرار ندارند

محمد ناطق پور، رئیس انجمن تولیدکنندگان و صادرکنندگان صنایع دستی استان اصفهان هم گفت: صنایع دستی در وضعیت مناسبی قرار ندارند و پشتیبانی اتاق، چه به صورت

معنوی و چه به صورت مادی، باید افزایش یابد. همچنین، نمایشگاه بین المللی که برگزار شده است، نتوانسته است به خوبی از صنایع دستی حمایت کند. متأسفانه هیچ کس به

درخواست ها توجه نکرده است. وضعیت ما به گونه ای است که بدون آب و برق زندگی می کنیم و این حقیقتاً فاجعه آمیز است. از دوستان بزرگوار و رؤسای انجمن ها خواهش

می کنم که برای هدایای خود سفارشات لازم را ثبت کنند. با همت و همکاری می توانیم وضعیت صنایع دستی را بهبود ببخشیم.

*مشکل اساسی نساجی بحث قاچاق است

حبیب الله شاه کرمی، رئیس انجمن تولیدکنندگان و صادرکنندگان محصولات نساجی استان اصفهان نیز بیان کرد: صنایع نساجی، ۲۴ درصد صنایع استان را تشکیل می دهند و

۱۱۷ هزار نفر در حاضر در صنایع نساجی استان مشغول کار هستند. مشکل اساسی نساجی بحث قاچاق است، دولت چین برای حفظ اشتغال نساجی به صادرکنندگان ۱۸ درصد

یارانه اعطا می کند؛ بنابراین اگر محصولات چینی ۸ تا ۱۰ درصد زیر قیمت هم عرضه شود باز هم به سود صادرکننده چینی است و تولیدکننده ایرانی توان رقابت با آنها را ندارد.

وی ادامه داد: بازار محصولات نساجی دقیقاً بر عکس تورم است و با افزایش قیمت ها میزان فروش پوشاک و منسوجات کاهش می یابد، طبق پژوهش انجام شده سه دهک

پایین جامعه محصولات نساجی و پوشاک را از سبد خود حذف کرده اند، دو دهک بالا هم ترجیح می دهند خریدشان را از خارج کشور انجام دهند؛ بنابراین لازم است که دولت در

زمینه مبارزه با قاچاق پوشاک با جدیت برخورد کند و اجازه ورود کالای قاچاق از مبادی رسمی و غیررسمی را ندهد.
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*اهمیت حضور نمایندگان تشکل ها در فرایند تصمیم گیری

حمیدرضا همتی، نماینده اتحادیه تولیدکنندگان و صادرکنندگان محصولات کشاورزی استان اصفهان نیز عنوان کرد: اتفاقاتی در حال وقوع است که مطمئناً نیازمند دو خروجی

مشخص بر اساس منطق و تحلیل های ما خواهد بود. گفتگوهایی که در استان اصفهان انجام شده، نشان دهنده اهمیت حضور نمایندگان تشکل ها در فرایند تصمیم گیری و

تصمیم سازی است. این موضوع چندان پیچیده نیست و واقعاً باید به دنبال ۲۰ کاربرد مشخص از این رویکرد باشیم تا اطمینان حاصل کنیم که نمایندگان تشکل ها در تصمیم

گیری ها نقش داشته باشند. درصورتی که تصمیمی گرفته شود، حداقل باید به این سمت حرکت کنیم که مشکلی پیش نیاید.

وی افزود: مسئله دوم مربوط به قوانین است. اگرچه ممکن است برخی قوانین به نظر ناجی بیایند، اما ما نمی توانیم این شرایط را تحمل کنیم. آیین نامه ها و مقرراتی که شبانه

به تصویب می رسند، باید مورد توجه قرار گیرند. ما تابع قانون هستیم، اما نباید فراموش کنیم که قانون وحی منزل نیست و شورای گفتگو می تواند در سطح ملی نیز قوانین را

اصلاح کند. ما باید در سطح کشور دور هم جمع شویم تا بتوانیم تصمیم گیرندگان را قانع کنیم؛ چرا که تاکنون موفق به قانع کردن آن ها نشده ایم. شرایط کنونی به گونه ای است

که کارها به درستی پیش نمی روند و وضعیت موجود همچنان پابرجاست. به عنوان مثال، در فرانسه رئیس اتحادیه کامیون ها به عنوان یک مقام تأثیرگذار، از وزیر راه جلوتر

است. اما متأسفانه در اینجا رئیس اتحادیه باید وقت بگیرد تا با مسئولین صحبت کند. ما باید از زاویه مناسب به مسائل نگاه کنیم و انرژی خود را صرف موارد اصلی کنیم. در

نهایت، همان طور که اشاره کردم، شورای گفتگو در حال حاضر به خوبی فعالیت می کند و اگر بخواهیم به این حجم مسائل بپردازیم، فرصت کافی نخواهیم داشت. اما این به

معنای نادیده گرفتن نیاز به حضور نمایندگان در فرایند تصمیم سازی نیست. باید تلاش کنیم تا آیین نامه ها به گونه ای طراحی شوند که مانع از تصمیم گیری های مؤثر نشوند.

*قطعی برق ضایعات صنایع غذایی را افزایش می دهد

مسعود امینی، نماینده انجمن تولیدکنندگان و صادرکنندگان صنایع غذایی استان اصفهان هم اعلام کرد: متأسفانه مشکلات به حدی زیاد شده اند که اکثر دوستان ما با چندین

اداره مختلف، از جمله اداره استاندارد و دامپزشکی، در ارتباط هستند. این موضوع باعث شده که روند کار برای ما بسیار دشوار شود. به عنوان مثال، ما هر روز باید پیگیر پروانه

های ساخت و مجوزهای استاندارد خود باشیم. اداره دامپزشکی به تازگی سخت گیری های بیشتری را اعمال کرده که کار را برای صنایع غذایی واقعاً دشوار کرده است. به عنوان

نمونه، مغازه هایی که تحت نظارت معاونت غذا و اداره استاندارد قرار دارند، مجبورند هزینه های آزمایشگاهی سنگینی را پرداخت کنند. این هزینه ها به خاطر آزمایش هایی است

که برای نمونه برداری از محصولات انجام می شود.

وی اظهار کرد: علاوه بر این، مشکل دیگری که وجود دارد این است که برای هر نوع تولیدی که پروانه ساخت دارد، باید مجدداً پروانه ای دریافت کنیم. به عنوان مثال، برای تولید

بیسکویت باید پروانه ای جداگانه بگیریم. این در حالی است که دریافت پروانه برای سایر مواد خوراکی ممکن است چندین روز زمان ببرد. سال گذشته قرار شد که یک پروانه واحد

برای کل محصولات یک شرکت صادر شود؛ اما هنوز این موضوع عملیاتی نشده و دستورالعملی برای آن ارائه نشده است. این مشکلات در صنعت غذا به امنیت غذایی جامعه

آسیب می زند و سلامت مردم را به خطر می اندازد.

امینی افزود: همچنین، بحث قطعی برق یکی دیگر از معضلات جدی است. اگرچه ممکن است در برخی موارد قطعی برق تأثیر زیادی بر تولید نگذارد، اما فسادپذیری مواد غذایی

بسیار بالاست و این موضوع می تواند به ضایعات و خرابی محصولات منجر شود. وزارت بهداشت نیز باید به این مسائل توجه کند، زیرا در نهایت تأثیرات منفی آن بر روی

بیمارستان ها و نظام سلامت کشور مشهود خواهد بود. با توجه به مشکلاتی که در سال گذشته با قطع برق داشتیم، لازم است که اقدامات جدی تری در این زمینه انجام شود.

صنعت غذا نه تنها برای ما بلکه برای تمام خانواده ها اهمیت دارد و باید به آن رسیدگی شود تا امنیت غذایی جامعه حفظ گردد.

*پیگیری مشکلات صنعت و تولید توسط اتاق بازرگانی

غلامحسین کریمیان، دبیر کمیسیون بهبود محیط کسب وکار اتاق بازرگانی اصفهان نیز بیان کرد: شاخص های کلان اقتصادی اصفهان، هم از لحاظ شاخص های کمی و هم

شاخص های کلیدی، در مقایسه با استان های دیگر، در رده بندی ها در انتهای جدول قرار دارند. شاخص هایی مثل نرخ تورم و بیکاری، اصفهان را در رتبه های آخر قرار داده است.

وضعیت کلی استان، هم نشان می دهد که محدودیت هایی که در اصفهان هست، به ویژه قطعی برق که شاید در این استان بیشتر از بقیه استان ها باشد، اثرات خود را نشان

داده و مشخص شده که وضعیت اقتصادی خوب نیست.

وی گفت: پیرو همین موضوع، ما مکاتبه کردیم و پیگیری هایی داشتیم. در زمینه قطعی برق صنایع مکاتباتی انجام شده و موضوع با جدیت پیگیری می شود، درخواست کردیم که

مهلت زمانی مناسبی برای واحدهای تولیدی استان برای بازپرداخت تسهیلات بانکی و پرداخت مالیات، حداقل به مدت شش ماه داده شود، همچنین موضوع اخذ مالیات را هم

مطرح کردیم که برخی از واحدهای تولیدی دچار مشکل شده اند. با قدرت به دنبال رفع مشکلات هستیم.

*ضرورت برگزاری جلسات ماهیانه برای بررسی مشکلات

مرتضی رومی زاده، رئیس انجمن سردخانه داران استان اصفهان اظهار کرد: ابتدا از آقایان که در حل مشکلات همکاری کردند، صمیمانه تشکر می کنم. خوشبختانه در یک ماه

گذشته جلسات متعددی برگزار شد و دوستان در این جلسات تجربیات خود را مطرح کردند. این موضوع در کمیسیون نیز مورد بحث قرار گرفت و تجربه واقعاً مفیدی بود.

وی تصریح کرد: پس از دوره ای که اتاق با چالش هایی مواجه شد، تجربیات بسیار خوبی به دست آمد. امیدوارم که این جمعیت همچنان برقرار بماند. دوستان به صورت ماهیانه

دور هم جمع می شوند و تجربیات خود را به اشتراک می گذارند. همانطور که فرمودید، اگر جلسه ای غیر از این جلسه وجود داشته باشد که موافقان در آن جمع شوند، می توانیم

این جلسات را برگزار کنیم.

وی بیان کرد: پیشنهاد می کنم که پنج نفر از دوستان به عنوان کاندیدا انتخاب شوند تا راهبری این جلسات را بر عهده بگیرند. این کار می تواند ارتباط تنگاتنگ تری بین دوستان

ایجاد کند و نتایج بهتری به همراه داشته باشد.

*برخوردهای سلیقه ای باعث ایجاد ناپایداری و عدم قطعیت است

محمود صلصالی، رئیس انجمن سنگ استان اصفهان اظهار کرد: مشکلات مختلف از طریق شورای گفت وگو قابل حل است. یکی دیگر از نکاتی که در استان اصفهان مشاهده می

شود، برخوردهای سلیقه ای در بخش های مختلف است. این نوع برخوردها باعث ایجاد ناپایداری و عدم قطعیت در تصمیم گیری ها می شود.
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وی اضافه کرد: متأسفانه، تصمیمات و آیین نامه های مختلف به راحتی با یک نامه قابل لغو شدن هستند. به عنوان مثال، در بخش صنایع، تعداد ۶۰۰۰ واحد معدنی داشتیم که

این تعداد به طور قابل توجهی کاهش یافته است. این موضوع نشان دهنده نیاز به ثبات و شفافیت بیشتر در سیاست گذاری ها و تصمیم گیری هاست.

امیدوارم با همکاری و همفکری بیشتر بتوانیم به حل این مسائل بپردازیم و شرایط بهتری را برای فعالان اقتصادی فراهم کنیم.
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